
Praca Wójta między sesjami 

tj od 19 V 2011 r. do 13 VI 2011 r. 

 

 

 

21 V- Udział w rajdzie Honorowych Dawców Krwi. Trasa rajdu od Złejwsi Wielkiej do 

Ostromecka gm.Dąbrowa Chełmińska. Spotkanie z Wójtem Gminy Dąbrowa Chełmińska 

na którym omawiano współpracę z zakresie dostarczania wody mieszkańcom Naszej 

Gminy. 

 W godzinach popołudniowych udział w zebraniu Koła Gospodyń Wiejskich 

w Siemoniu na którym m.in. omówiono remont świetlicy w Siemoniu. Zadanie na kwotę 

231 687 zł ( z tego dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego około 75%) 

 

23 V- Spotkanie z koordynatorem Asto-Bazy astronomem p. Skórzyńskim 

i Dyrektorem Szkoły Zespołu Szkół w Złejwsi Wielkiej. Omówiono funkcjonowanie 

obiektu dla szkół i mieszkańców Naszej Gminy. Ustalono oficjalny termin otwarcia- 

wrzesień 2011 r. 

 Na odprawie z pracownikami Referatu Rolnictwa i obsługi wod-kan ustalono terminy 

przeglądów hydrantów oraz sposoby ich zabezpieczenia przed osobami trzecimi, jak 

również ustalono cenę odpłatności dla użytkowników przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Całkowity koszt budowy do 10 tyś zł odpłatność 2000 zł, powyżej 10 000 zł odpłatność 

2 500 zł. 

 Zobowiązano Kierownika Referatu Rolnictwa o poinformowaniu Sołtysów o 

dofinansowaniu rozbiórki i utylizacji eternitu. 

 

24 V- Dzień przyjęć z interesantami. Poruszano takie tematy jak: Oznakowanie ulic, 

drożność rowów melioracyjnych, ustalenie drogi koniecznej, funkcjonowanie oczyszczalni 

w Górsku, budowa Kaplicy w Górsku. 

 

25 V- Udział w nadzwyczajnym zebraniu L.Z.S. W Złejwsi Małej na którym omawiano 

aktualną sytuację w stowarzyszeniu oraz sposoby współpracy z Urzędem Gminy. 

 

26 V- Zebranie z Związkami Zawodowymi nauczycieli na którym poruszono 

funkcjonowanie Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. Omawiano opracowanie 

nowego regulaminu i rozdzielenie Funduszu. 

 Udział w godzinach popołudniowych w spotkaniu z okazji Dnia Matki w GOK-u 

Zławieś Mała. 

 

27 V- Spotkanie z osobami odpowiedzialnymi za organizację tygodnia sportu w Naszej 

Gminie. 

 

30 V- Spotkanie w Siemoniu z Konsulem Generalnym Peru oraz Starostą Toruńskim: 

omawiano możliwości uruchomienia produkcji styropianiu i zatrudniania pracowników. 

 Wyjazd do Urzędu Marszałkowskiego wraz z Skarbnikiem Gminy w celu podpisania 

porozumienia dotyczącego funkcjonowania Astro-Baz. Urząd Marszałkowski podpisał 

porozumienie z Gminami województwa kujawsko-pomorskiego. 

 

31 V- Podpisanie umowy w Przysieku dotyczącej współfinansowania świetlicy w Siemoniu. 



 Udział w uroczystym zakończeniu tygodnia sportu wraz z rozdaniem nagród w 

centrum sportowym Zławieś Wielka. 

 

1 VI- Spotkanie z radnymi Naszej Gminy: p. Heleną Przekwas, p. Jerzym Dudzic i 

księdzem Parafii Górsk w celu znalezienia miejsca pod budowę kaplicy przy osiedlu 

mieszkaniowym w Górsku. 

 

2VI- Omówienie kontroli RIO z Bydgoszczy która trwała w miesiącu maju bieżącego  roku. 

 

6 VI- Spotkanie z Kołem Gospodyń Wiejskich Łążyn na którym omówiono pomoc urzędu 

w organizowaniu festynu rodzinnego 10 lipca 2011 r. 

 Na spotkaniu z pracownikami referatu Rolnego omawiano stopień realizacji zadań 

przeznaczonych z funduszu sołeckiego. 

 

7 VI- Spotkanie z mieszkańcami Naszej Gminy. Poruszono sprawy: braku mieszkań dla 

rodzin, remontu obiektów komunalnych, unieruchomienia eksploatacji kopalni żwiru  

Czarne Błota, udrożnianie  kanałów spustowych, pomoc mieszkańcowi Naszej Gminy przy 

naprawie dachu po wichurze z poprzedniego dnia. 

 

8 VI- Spotkanie z rzeczoznawcą p. Jewiakiem i radcą prawnym na którym omawiano 

możliwości zmniejszenia zapłaty za przejście dróg osiedlowych w Czarnowie. 

 Spotkanie z przedstawicielami Towarzystwa ubezpieczeniowego w celu zawarcia 

umowy ubezpieczenia na nowy okres 

 

9 VI- Uroczyste wręczenie medali solenizantom z okazji 50 rocznicy pożycia małżeńskiego 

Państwu Irenie i Zenonowi Musielakom z miejscowości Czarnowo. 

 Omówienie organizacji festynu gminnego z odpowiedzialnymi za to pracownikami. 

 

10 VI- Spotkanie z dyrektorami szkół i przedstawicielami Związków Zawodowych  w 

sprawie podziału funduszu socjalnego. 

 Udział w odbiorze Astro-Bazy przez pracowników Urzędu Marszałkowskiego od 

wykonawcy. 

 

11 VI- Udział w Gminnych zawodach strażackich w miejsowości Pędzewo. Pierwsze 

miejsce zajęła drużyna druhów z Łążyna. 

 

13 VI- Udział w posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa Powiatu Toruńskiego i Miasta 

Torunia na którym omawiano stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Zławieś Wielka, jak również zagrożenie powodziowe oraz funkcjonowanie systemu 

ratownictwa na terenie Naszej Gminy. 

 

 

 


